
KOHTLA-JÄRVE  KESKLINNA PÕHIKOOLI HOOLEKOGU KOOSOLEKU  

PROTOKOLL nr 23 

 

 

Toimumise aeg: 20.02.2024 kell 18.00-19.15,  

Toimumise koht: Kohtla-Järve Kesklinna Põhikooli uus hoone (Pärna 20) 

Juhatasid: Julia Kalamajeva, Jelena Sitnikova 

Protokollis:  Olga Golovatšjova 

 

Võtsid osa: Jelena Sitnikova, Olga Golovatšjova, Olga Lukk, Tatjana Kapralova, Georgi 

Bõstrov, Jelena Dudar, Julia Kolhonen, Alisa Linter, Anastassia Zahhartšenko (neiupõlv. 

Ambrossimova),  

Puudusid: Sergei Lopin, Galina Šprõgova, Julia Pogosjan, Sergei Jegorovtsev. 

Kutsutud: Julia Kalamajeva. 

 

Päevakord:  

1. Hoolekogu esimehe valimine. 

2. Hoolekogu sekretäri valimine. 

3. Hoolekogu tegevuskava koostamisest. 

4. Muud jooksvad küsimused. 

5. Uue koolihoonega tutvumine. 

                  

Päevakorraga oldi nõus ja see kinnitati ühehäälselt.   

 

1.Hoolekogu esimehe valimine. Päevakorra esimese punkti kandis ette direktor Julia 

Kalamajeva. 

Ettekande pidepunktid:  

Kooli hoolekogu uus koosseis on kinnitatud Kohtla-Järve Linnavalitsuse 9.veebruari 2024.a 

korraldusega nr 67 „Kohtla-Järve Kesklinna Põhikooli hoolekogu kooseisu kinnitamine“. 

Vastavalt Kohtla-Järve Linnavolikogu 30.01.2013.a määrusele nr 156 „Kohtla-Järve linna 

munitsipaalkoolide hoolekogu moodustamise kord ja töökord“ 

(https://www.riigiteataja.ee/akt/404042014059?leiaKehtiv ) 

 hoolekogu uue koosseisu esimese koosoleku kutsub kokku kooli direktor. Hoolekogu on 

otsustusvõimeline, kui koosolekust võtab osa vähemalt kaks kolmandikku hoolekogu 

liikmetest, sealhulgas esimees. Antud nõue on täidetud ja hoolekogu võib valida oma esimehe. 

Esimeheks seati üles lapsevanema Jelena Sitnikova kandidatuur. J.Sitnikova andis oma 

nõusoleku. Teisi kandidaate ei olnud. 

Hoolekogu otsustas: 

 

1.1 Valida hoolekogu esimeheks Jelena Sitnikova 

 

Poolt: 9, Vastu: 0, Erapooletuid: 0. 

 

https://www.riigiteataja.ee/akt/404042014059?leiaKehtiv


2. Hoolekogu sekretäri valimine. Päevakorra teise punkti kandis ette direktor Julia 

Kalamajeva. 

 

Julia Kalamajeva sõnavõtt: Uue hoolekogu esimesel koosolekul peab olema valitud ka 

hoolekogu sekretär. Kas on soovijaid või ettepanekuid? 

 

Tatjana Kapralova: Pakun välja lapsevanema Olga Golovatšjova kandidatuuri. 

Olga Golovatšjova: Mina olen nõus jätkama hoolekogu sekretäriks.  

Teisi soovijaid ja ettepanekuid ei olnud. 

 

Hoolekogu otsustas: 

 

2.1.Valida hoolekogu sekretäriks Olga Golovatšjova. 

 

Poolt: 9, Vastu: 0, Erapooletuid: 0. 

 

3. Hoolekogu tegevuskava koostamisest. Päevakorra 3.punkti kandis ette Jelena Sitnikova. 

 

Sõnavõtt: Peame koostama tegevuskava selleks aastaks, seega palun esitada teie 

ettepanekud. Palun kirjutada lehe peal oma nime kõrval oma e-posti ja telefonid, et ma 

saaksin Teiega ühendust võtta ja teha ühise grupi nt Viberis kiirete küsimuste otsustamiseks. 

Järgmise koosoleku aeg: pakun välja tulla kokku märtsi lõpus samal kellaajal.  

Hoolekogu liikmed pakkusid välja kas 26. või 28.märts. Peatuti 26.03.2024.a. peale. 

 

Sel päeval peame kinnitama tegevuskava esitatud ettepanekute põhjal. 

 

Enne õppeaasta lõpu peame kokku saama veel 1 kord, mais.  

Hoolekogu liikmed peale arutamist pakuti välja 28.mai 2024.  

 

Hoolekogu otsustas: 

 

3.1.Võtta esitatud informatsioon teadmiseks. 

 

Poolt: 9, Vastu: 0, Erapooletuid: 0. 

 

4. Muud jooksvad küsimused. Päevakorra 4.punkti kandis ette Julia Kalamajeva. 

Sõnavõtt: Kooli ees seisab hetkel 2 väljakutset: 

1) Seoses kolimisega uude koolimajja, tekib küsimus seoses klasside täituvuse 

vastavusega kabinettide mahutavusele. Kõik kabinetid peale väikeklasse on arvestatud 

22 õpilase peale, kuid paljudes klassides on hetkel 23 – 25 õpilast. Õppeaasta keskel ei 

ole võimalik ümberkorraldada klasskomplekte ja ümberjaotada õpilasi. Seega palun 

hoolekogu nõusolekut paigaldada klassidesse lisalauad ja lisatoolid õppeaasta lõpuni. 

 

Hoolekogu otsustas: 

 

4.1. Lubada suurendada õppelaudade ja toolide arvu klassides õppeaasta lõpuni. 

 

Poolt: 9, Vastu: 0, Erapooletuid: 0. 

 



2) Järgmise õppeaasta tõsiseks väljakutseks jääb üleminek eestikeelsele õppele ja 

kaadrite vastavus keelenõuetele. 

 

Hetkel käib õppekirjanduse planeerimine ja tellimine, et tagada üleminekut 1. ja 4.klassis. 

Alates 1.septembrist 2024 avatakse 2 esimest tavaklassi + 1 HEV klass. Seega on vaja leida 2 

pedagoogi + 1 eestikeelne eripedagoog. 4.klassis jätkab õpetajana Anne Isküll, kes juba õpetab 

selles klassis eesti keeles. Kehalist kasvatust ja muusikat õpetavad eesti keeles aineõpetajad. 

Otsitakse matemaatikaõpetajat, kes saaks õpetada eesti keeles. Hetkel on 20 õpetajal puudu 

vastav keelekategooria ning on vaja 1.septembriks leida 20 õpetajat, kes vastaksid 

keelekategooriale. 

 

Hoolekogu otsustas: 

 

4.2.Võtta esitatud informatsioon teadmiseks. 

 

Poolt: 9, Vastu: 0, Erapooletuid: 0. 

 

 

5. Uue koolihoonega tutvumine. Ekskursiooni uues koolimajas viis läbi direktor Julia 

Kalamajeva.   

  

Hoolekogu otsustas: 

 

5.1.Võtta esitatud informatsioon teadmiseks. 

 

Poolt: 9, Vastu: 0, Erapooletuid: 0. 

 

 

 

 

 

Hoolekogu esimees:                                             Hoolekogu sekretär: 

 

/allkirjastatud digitaalselt/                                 /allkirjastatud digitaalselt/ 

 

Jelena Sitnikova                                                    Olga Golovatšjova   

 

 


